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Ministerului Apararii Nationale in  domeniul privat al Municipiului 
Bucuregti gi in  administrarea Consiliului General al Municipiului 
n _ ..-- , L .  .- ..- - - -. : L -- -- - I .  fi P P n n n L 13nr)r- --" - ' 5 -  I- - - -  ." *-.. - 3 -  - -  - .., 4 .... - - .- - \  - - 
inrrucar in cacirui geaintei Z.G.ivi.E a iosr propus 91 aprobar, in 
completarea art. 1 alin.2 urmatorul amendament ,,gi fac parte din 
domeniul public al municipiului Bucuregti", amendament ce 
contravine art. I alin. I din Hotarsrea menlionata mai sus, conform 
ciruia se transmit blocurile V53A gi V53B1 situate 'in Ansamblul Vitan 
Bi rze~t i ,  Bd. Octavian Goga nr.28 gi 30, din domeniul privat al 
statului gi administrarea Ministerului Aparirii Nationale in  domeniul 
privat al Municipiwlui Bucuregti $i in  administrarea Consiliului General 
al Municipiului Bucuregti. 

Prin adresa Tnregistrata la Directia Asistenfa Tehnici gi Juridica 
J a C.G.M.B. cu nr. 289612007 domnii Mocanu Marian, Marian 

Bo$nigeanu, Daraban Maricel, Botoger Antonio, Constantin Aurel, 
Slavu Vasile gi doamnele Popa Veronica, Botoger loana, Botoger 
Georgeta gi CTrjan Ruxandra au formulat plingere administrativi 
prealabili impotriva proiectelor de hotariri aflate pe ordinea de zi a 
gedintei C.G.M.B. din data de 20.09.2007 aflate la punctele 2, 4, 5, 6, 
9, 10, 11, 12, 13, 17, 21, 22. 

Prin adresa Tnregistrata la Cabinet Secretar General al 
Mur~icipiului Bucuregti cu nr. 375712007 gi la Directia Asistent2 
Tehnica gi Juridica a C.G.M.B. cu nr. 286212007 dorr~nul Toma 
Gheorghe a formulat plangere prealabila prin care solicita revocarea 
Hottiririi C.G.M.B. nr. 21612004 privind transmiterea On administrarea 
Consiliului local al sectorului 1 a terenului i n  suprafat5 de 449 m.p. 
situate in  str. Occidentului nr. 3, sector 1, Tn vederea efectuirii unui 

I schimb A de terenuri. 
In opinia acestuia, terenul in  suprafata de 449 m.p. situat in  

strada Occidentului nr. 3 face parte din terenul in  suprafata de 540 
m.p. pe care I-a detinut Tn calitate de proprietar domnul Cezar 
Cristian. 

A 

In anul 2007 domnul Toma Gheorghe a dobandit toate 
drepturile litigioase privind terenul intravilan i n  suprafata de 540 m. p. 
situate Tn str. Occidentului nr. 3, prin incheierea Contractului de 
subrogatie gi cesiune de drept litigious. 

Va multumesc. Domnul pregedinte aveti cuvintul. 



Domnul presedinte Valentin Mircea 
Buna ziua. Tnca o chestiune administrativa, tin sa anunt cB 

Pncep5nd de ast37i sedintele de consi l i~~ sunt filmate qi Pnrerrictrat~ 

putea lua imagini dupe gedinta gi press gi cei de la televiziune, iar i n  
final va fi transmis gi pe pagina de internet, gi este destinat odata s3 
asigure o mai mare certitudine a votului, cum a votat fiecare 
persoan3, gi Tn al doilea r3nd sS asigure transparenta, accesul 
populatiei la gedintele de consiliu, de la distanta. 

Domnul Secretar General Toma Tudor 
Ca o mentiune la ceea ce a spus domnul pregedinte, camerele 

au fost instalate at5t pentru utilitatea pe care o reprezinta pentru 
Consiliu General gi pentru secretariat, pentru a putea fi mai corecti Tn 
ceea ce inseamna modul de vot, dar Tn principal la solicitarea 
societatii civile. 

Domnul presedinte Valentin Mircea 
lnstitutul de Politici Publice a fost cel care ne-a sprijinit gi ne 

sprijina Cn acest proiect, le multumim pe aceasta cale. 

Domnul consilier Tanase Antonel 
Buna ziua. Eu nu sunt Pmpotriva transparentei gi nici colegii mei 

din PNL, dar atat timp cat regulamentul de organizare gi functionare 
nu prevede o astfel de masura, noi ar fi ,trebuit in t i i  sG o discutam gi 
C.G.M.B ar fi trebuit s3 voteze pentru sau Tmpotriva acestei actiuni, 
atst timp cat se face Tmpotriva noastra noi intrebam, fara sa fim 
consultati, e o masur3 a Executivului, e o mssura a dvs. ca gi 
pregedinte de gedinta sau e o niGsur2 a societatii civile? 

Domnul consilier Goncea Liviu 
Acum doua gedinte v-am spus, daca este nevoie s i  votam 

faptul ca, da eram Tn PSD gi sunt in  PSD, fapul ca am cumparat 
domeniile C.G.M.B .corn, P.M.B .corn, pentru a transmite Tn direct pe 
internet, dvs, mi-ati spus ca nu este nevoie s3 votsm gi acum ca o 
masur3, cedez aceste domenii P.M.B. 

Domnul presedinte Valentin Mircea 
Potrivit legii gedintele C.G.M.B sunt publice. Legea nr.215/2001 

este foarte clara, public inseamni Tn toate aspectele, aga cum am 



spus este un proiect pilot deci incercam s3 vedem cum se poate 
transniite, nu este inca o transmitere pe net, doar se Tnregistreaza se 
calibreazg aceste masini este 'in aarteneriat cu societatea civil% si 
!.F).?, riics \!et! d ~ r i  ss ?12 ~cprimzt! cn pynct de \~erl,ere ~12 pyI\!!re !a 
acest subiect b putqi face fiind tdtugi persona publica gi vizata de 
aceste inregistriri, dar nu se pune in  discutie posibilitatea , eu ag 
spune ca avem o obligatie prin lege sa asiguram aceasta 
transparenta, exista $i in  alte ora$e, deci cred c2 a insista prea mult 
pe acest punct ne dauneaza gi noua. 

Domnul consilier Goncea Liviu 
Eu sunt de acord cu acest proiect gi propun sa votam daca 

suntem sau nu de acord, majoritatea decide. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Este un proiect al P.M.B, nu se cer bani de catre nimeni. 

Domnul consilier Oprisan Ion 
lnclusiv aparatura gi toate celelalte? 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Doua camere sunt ale P.M.B, erau in  sala de gedinte a 

domnului Primar General, iar cea de a treia camera IPP ne-a pus-o la 
dispozitie fara nicil-rn cost, este o improvizatie, sincer. 

Domnul consilier Tanase Antonel 
De ce sa mergem pe improvizatii, noi nu suntem impotriva 

inregistrarii gi a transparentei, eu v-am spus doar ca e o miisura care 
nu este prevazuta in regulament, deci este contrar a ceea ce noi am 
decis i n  2004 $i atunci propun sa supuneti la vot, s2 luam un vot din 
partea consilierilor. Ori ape1 nominal ori cum doriti dvs. 

Domnul pre~edinte Valen tin Mircea 
Nu este necesar, Legea nr.21512001 bate orice regulament, 

acesta completeaza legile in  vigoare. Eu cred ca sub aparenta unei 
abordiri formale dvs. sunteti contra transparentei, domnul Tinase, 
ma surprindeti, ca nu erati aga. Propuneti un proiect de hotariire, gi i l  
supunem la vot. ~edintele se inregistreaza video aga cum se 
inregistreaza gi audio.Supunem la vot gi prezenta presei, domnul 



Tinase? Scrie in  regulament ca trebuie s2 fie prezenta presa, 
exagerati domnul Tanase. 

Trecem la ordinea de zi. Dac2 sunt nronuneri de modificare 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi dat fiind faptul cG sunt 

prezenti 34 de consilieri generali, neexistind conditiile create de a 
trece r~iciun proiect care vizeaza patrimoniul gi anume dou2 treimi, 
pentru c2 i n c i  ne raportam, p in2 la prima gedinti ordinars, c2nd 
vom lua act de demisia consilierilor PSD, ne raportam la un cvorum 
de 55, va propun s3 scoatem toate proiectele care vizeaz2 doua 
treimi, pentru c2 nu are rost sG incurcam gedinta cu aceste proiecte 
neavind cvorum. Proiectele de la punctele 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 gi 11. 
De asemenea va rog s2 introduceti pe ordinea de zi suplimentara 
proiectul de hot2rire pentru modificarea Hotaririi C.G. M. B. 
nr.5712006 privind desemnarea reprezentantilor C.G.M.B. in  Comisia 
de cercetare prealabila 'in vederea declararii utilitatii publice a unor 
lucriri de interes local, gi totodata permiteti-mi sa informez C.G.M.B 
ca 'in ultima saptamina, in prezenta liderilor grupurilor de consilieri 
generali, gi acolo unde a fost cazul, a Tnlocuitorilor acestora, au avut 
loc o serie 'intreaga de negocieri cu domnul Constanda in  vederea 
ajungerii la o conven.[ie, la o intelegere privind litigiul pe care C.G.M.B 
i'l are cu domnul Constanda, avind 'in vedere Hotarirea raniasa 
definitiva gi irevocabila a Cuqii de Apel. Din pacate 'trebuie sa 
constatam faptul ca la r2ndul lui C.G.M.B trebuie sa mandateze o 
comisie, negocierea de pins acum s-a facut in  afara unui mandat dat 

) de citre C.G.M.B de aceea neeliminind negocierea de pina astazi, 
cred ca este util ca in  plenul lui Consiliul General s i  mandateze o 
comisie formats din liderii de grupuri de consilieri generali, sau cum 
va hotari consiliul sa negocieze gi s2 semneze aceasti conventie cu 
domnul Constanda, daca se va ajunge la acest lucru, urmand ca 
aceasta conventie semnata sa fie supusi aprobarii C.G.M.B. Eu m- 
am consultat cu Directia Juridici, aprobarea de citre consiliul general 
a unei conventii, a unei 'intelegeri trebuie sZi fie un document semnat, 
pentru ca altfel, daca am aproba r~umai textul unei conventii ar fi o 
aprobare unilaterala din partea consiliului f i r3 a avea garantia din 
partea celeilalte paqi c i  ar putea sa semneze acest lucru daci 
C.G.M.B nu aprobi o conventie deja semnata intre pa@. Acesta este 
motivul pentru care, cu toata dorinta consilierilor generali, eu cred ca 



nu putem pune astazi pe ordinea de zi, urmand ca sa facem o 
gedinta poate extraordinara pe aceasts tem2 gi s2 incercim s3 luam 
o decizie asupra acestui aspect. Executivul P.M.B. eu insumi vom sta 
la d1sng71t1a C ~ M I S I ~ I  cle nec=roclere Y pen~rlr a as15[1r;) srrpnrtl~l I n ~ ~ s t ~ r ,  

din p"nct be vedere al directiilor de specialitate pentru a putea ajunge 
la o Tntelegere. VZI multumesc. 

Domnul consilier Baleanu Dorin 
Ag vrea s3 solicit introducerea pe ordinea de zi a unui proiect 

de hotarire privind aprobarea tarifelor de transport gi distributie a 
energiei termice furnizate prin sistemul cer~tralizat de incalzire de 
catre RADET Bucuregti gi a pretului local de facturare a energiei 
termice la populatie. Trebuie s2 intre in  functiune peste cca. o tun3 de 
zile istalatiile gi avem nevoie de actualizarea acestor tarife. Comisia 
de utilitati a dat aviz favorabil proiectului respectiv gi are gi raport de 
specialitate gi expunere semnati de catre P.G. V i  multumesc. 

Domnul consilier Purciirea Sorin 
Nu am de facut o propunere in  ceea ce privegte un proiect, 

vreau numai s3 Tntreb d a d  din ordinea suplimentara pe care noi am 
primit-o, avind in  vedere gi expunerea domnului Primar General, 
ceea ce rgmine pe ordinea de zi suplimentara este numai punctul 2. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Numai punctul 2. Mai sunt propuneri la ordinea de zi? 

Domnul consilier Florescu Draqos 
Domnul pregedinte, eu insist sa supuneti votului, daca suntem 

sau nu de acord cu aceste camere, ca aga e democratic gi aga e 
normal. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Ca sa nu ne inct-~ideni pe acest subiect, vom supune acest 

lucru la vot. Cine este pentru Tnregistrarea gi transmiterea ulterioara 
pe internet a gedintelor C.G.M.B? 34 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? ,. 0 voturi 

In unanimitate vom transmite aceste gedinte, iata transparent3 
total%. 



Supun la vot propunerea domnului Primar General de scoatere 
de pe ordinea de zi a punctelor 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 si 11. Cine este 
pentru? 33 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri ? 1 vot (Tanase A.) 

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi. 

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de 
hotarare pentru modificarea Hotararii C.G. M.B. nr.5712006 privind 
desemnarea reprezentantilor C.G.M.B. Tn Comisia de cercetare 
prealabila Tn vederea declararii utilitatii publice a unor lucrari de 
interes local. Cine este pentru? 32 voturi, 'impotriv3? 1 vot ( TAnase 
A.), abfineri? 1 vot ( Paliga S.) 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Am aici o observatie, s3-l punem 'inaintea celorlalte proiecte, 
avsnd nevoie la proiect~~l nr. 2 de aceasta comisie Tn formatie 
completa. 

Cine este pentru? 33 voturi, Trnpotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot 
Deci TI vom lua ca prim proiect pe ordinea de zi 

Domnul consilier Tanase Antonel 
Tot la ordinea de zi, as vrea s3 va propun introducerea la 

Tnceputul gedintei un punct de interpelari sau alte observatii din 
partea consiliului. 

Domnul presedinte Valen tin Mircea 
Supun la vot propunerea domnului Baleanu de introducere pe 

ordinea de zi. 
Cine este pentru? 33 voturi, TrnpotrivZi? 0 voturi, ab,iineri? 1 vot ( 

Duta L) 
Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Domnul Viceprimar General Popa Griqore 
AvSnd in  vedere discutiile care au avut loc Tntre reprezantantii 

C.G.M.B i domnul Constanda prin avocatul sau, v3 propun 
introducerea unui punct pe ordinea de zi de creare a unei comisii Tn 
cadrul C.G.M.B pentru a valida, a negocia final si a valida conventia 
oroous3 de domnul Constanda. Mutumesc. 



Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Supun la vot propunerea domnului Tanase de introducere a 

unui punct de interpelari. Cine este pentru? 21 voturi, Tmpotriva? 0 
voturi, abtineri? 10 voturi 

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi. 
Domnul Popa a facut o propunere de infiintare a comisiei de a 

negocia schimbul de teren i propunerile domnului Constanda. 
Observatii? 

Domnul consilier Tanase Antonel 
Propun s2 fie o conventie, nici de cum schimb, PUZ sau orice 

altceva. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Propun $i sper sa fiti de acord "pentru salvarea Parcului 

Bordei", pardon Zonei Bordei. 

Domnul consilier Tanase Antonel 
Mai mult decat a t i t  domnul Primar a spus ca va fi o 5edinta 

special2 dedicata acestui su biect. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Domnul Popa reformulati exact cum va sulia acest proiect. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Domnul consilier sigur ca este o conventie. Noi am primit de la 

domnul Constanda o propunere pe care trebuie s3 o analizam, Tn 
cadrul acestei propuneri elementul fundamental pe care noi C.G.M.B. 
urmarim al aduce in  beneficiul Consiliului, este de a salva Parcul 
Bordei, ca el se va finaliza cu un schimb vom vedea Tn n?omentul 
finalizarii negocierilor. Deocamdata, ca acest Consiliu sa poata Tntr-o 
forma legals sa finalizeze aceasta conventie cu domnul Constanda, 
trebuie sa existe o comisie formata din liderii partidelor componente, 
ca 5i propunere Tn acest consiliu ca sa nu existe nici un fel de 
interpretare, aceasta este tot. Dvs. a-ti propus un termen neutru, da? 
Dar este o conventie, oricum suntem Tn asentimentul propunerii 
dumneavostra. 



Domnul consilier Oprisan Ion 
Domnul pregedinte, stimati domni consilieri, domnule Primar 

cred ca in  momentul de fata Tnfiintim o Comisie de b3rf3, unde are 
parte juridica, nesponsabilitate juridic3 C.G.M.B. s i  semneze o 
conventie notarial3 aga cum este propus. 0 comisie de consilieri nu 
are acest drept $i nu este conform legii, iar eu va spun ca nu este 
dec3t o corr~isie de b i r f i  gi atit. 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Domnul Oprigan este vorba de a negocia gi nu de a semna un 

act, este o comisie pentru negociere. 

Domnul consilier Oprisan Ion 
Este scris in conven,tie gi semnarea actului notarial. 

Domnul presedinte Valentin blircea 
Domnul Oprigan este un alt proiect ver~it acum de la domnul 

lonut Popa, nu este cel pe care il aveti dumneavoastra la mapi.  
Supun la vot propunerea domnhlui l o n ~ ~ t  Popa de Tnfiinfare a 

acestei comisii. Cine este pentru? 27 voturi, Tmpotrivi? 1 vot (Oprigan 
I.), abstineri? 6 voturi ( Bergheg C., Paliga S., TZinase A., Purcsrea 
S., B3ncila M., BSleanu D.) 

Acest proiect de hotar3re a fost introdus pe ordinea de zi. 

Supun la vot ordinea de zi in Tntregimea sa cu modi.fic3rile care 
au fost formulate mai Tnainte. Cine este pentru? 23 voturi, TmpotrivS? 
0 voturi, abtineri? 1 vot ( Bergheg C.) 

Ordinea de zi a fost adoptati Tn forma discutats. 

Acum punctul de interpelsri ~i intrebiri, domnul Tinase Antonel 
a cerut cuvantul. Cine mai cere cuvintul? Haideti s3 stabilim o list& 
dom~iul Bileanu, numai de la PNL, haideti sa facem un echilibru intre 
toate grupurile. Legea spune s3 se dea cuvintul 'intregului grup de 
consilieri in mod echilibrat, este scris in lege. 

Domnul consilier Tanase Antonel 
n a ~ 5  c~ilalt i  r r l r  \/or, asfa 'inseamn3 c;Sj sr.~ntem dezechilibrati7 

Domnul pre~edinte Valentin Mircea 
Nu eu trebuie s i  Tntreb. 



Domnul consilier Tanase Antonel 
Stimati colegi, onorati invitati gtim ca domnul Primar General 

pregategte impreuna cu Directia de Circulatie din P.M.B. un proiect 
de managemental traficului, foarte bine le u r im succes, au porr~it in 
Bucuregti 9i cu dotul nostru de acum un an gi jumstate multe lucrari 
de asfaltare, reasfaltare, reabilitare, bordurare, etc. lmplor Directia de 
Circulatie, pe domnul director Urdri9te s3 v in i  la urmatoarea gedinta 
a C.G.M.B. cu un plan de n~asuri de fluidizare a traficului in municipiul 
Bucuregti, nu este posibil ca cetatenii ora9ului sa intirzie la servici, 
s2 se sufoce Tn trafic, Tn praf, i n  lucr2ri neanun!ate, i n  ce doriti dvs., 
semafoare necorelate sau care nu merg fgra ca cetatenii s i  fie 
anuntati, sau far2 sa existe macar o preocupare din partea 
Executivului in acest sens. V i  multumesc. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Pentru c i  am responsabilitatea domnule pregedinte, a 

Executivului, permiteti-mi SZI apreciez declaratia domnului Antonel 
Tanase ca fiind una strict politica gi am sa va spun de ce mi se pare 
nefiresc s i  dai excat Tn calul care trage, adica timp de 16 ani Tn acest 
orag numarul maginilor crescind de la 180 000 Tn anul 1990 la 
aproape 1.200.000 fara nici un un fel de transformlare importanta am 
infrastructurii acestui orag, fara nici un fel de viziune la ceea ce 
urmeaza sa se intirnple in  acest orag gi Tn momentul de fata in 
condifiile Tn care practic au Tnceput toate aceste IucrSri, din picate 
ele nu se pot rezolva batind din degete nici pasajele supraterane, 
nici pasajele subterane, nici Isrgirile de pe arterele principale gi nici 
chiar managementul traficului. Exista o preocupare continua, este 
pentru prima data c3nd municipalitatea are un master-plan de trafic 
care are menirea prin aceste Iu'crari subsecvente s i  duca la 
fluidizarea traficului dar, sl:imati colegi , nu exist2 orag in lume care 
s5-9i fi rezolvat problemele traficului infernal care se manifesta in 
toate marile capitale. Va rog pentru curiozitatea dvs. s3 luati datele 
statistice la ceea ce se Tntimpla. Spuneam zilele trecute, legat de 
ceea ce se Tntimpl3 i n  ora9ul cu cel mai Tnalt standard de viat i  din 
lume, Geneva, centrul oragului pentru ca a intrat Tntr-un proces de 
reabilitare este spart complet, se Tnlocuiesc linii de tramvai, se reface 
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facut toate aceste lucrari, care multora li se pare a fi de o foerte mare 
anvergura, mie personal mi se pare ca am fi putut printr-o mai buna 



organizare s2 Tncepem mai multe, pasaje supraterane gi subterane 
pentru a elimina conflictele de trafic, din pacate nu puteam s21 
ingreunam gi noi mai mult decat este circulatia Tn momentul de fat2 in  
Bucuregti. Vreau sa avertizez pe toat i  lumea toate lucririle de 
infrastructuri gi de fluidizare a traficului nu TnseamnG c2 Buc~lregtiul, 
sau Tn Bucuregti se va circula liber, pentru ca oragul are o anumiti 
capacitate de a prelua traficul, deci acum Tn cadrul proiectului de 
management al traficului avem un studiu pe care 'i'l face consultantul, 
un studiu Tnainte de a Pncepe pentru a vedea exact gi comparativ cu 
ceea ce se 'intampla cu marile capitale din Uniunea Europeani, s5 
vedeti indicatorii. Eu ani rezultatele preliminare, o s i  avem gi 
rezultatele finale, deci per capita Bl~curegti-ul are cel mai mare numir 
de magini aflate Tn trafic din Uniunea Europeana, asta este. Numai 
putin domnu consilier general, ca sa explic Pntreaga filosofie care a 
stat la baza Pn.tregului program investitional pe care noi I-am Tnceput 
Pn Bucuregti, deci toate I11cr2rile se desfagoara pe baza acestui 
master plan de transport de circulatie i care ne conduce al 
fluidizarea parfial2, atentie paqiali a traficului I n  Bucureqti, pelitru c2 
dac2 num2rul magirrilor va cregte Tncontinuu nu va avea nimeni, deci 
poate s i  vina oricine Primar General, poate s i  se organizeze 
administratia Bucuregtiului, Bucuregtiul are o capacitate limitat3 de a 
prelua traficul gi vreau s3 mai retineti Pntreaga filosofie 'in toate 
capitalele europene este de Tncurajare a transportului public Pn 
detriment111 transportului individual. V i  rog frumos mergeti la Paris o 
sa vedeti artere de dou2 benzi pe sens, una este culuar unic pentru 
RATB-ul lor. Sigur nu se poate face peste noapte, atata timp cat 
municipalitatea nu va avea un cuvant de spus legat de METROREX, 
care trebuie s i  fie coloana principals de transport public in orag, iar 
RATB-ul trebuie sa fie transportul cor~plementar de suprafafa, nu 
vom avea posibilitatea 'niciodata sa putem sa rezolvim pe deplin 
problema traficului Tn orag, dar mi se pare absolut incorect Tn 
momentul de fa@ exact On conditiile 'in care, gi v2 rog s2 retilieti ~ 2 n d  
se va termina gi maliagementul traficului, are dat-line aprilie 2008, 
deci 'in mai 2008 care este gi termenul, deci toate sunt corelate cu 
ceea ce ne-a spus master planul de trafic. Am incercat s i  
inventariem ceea ce putem s i  facem in mandatul nos.tru at5t ca 
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pe care eu mi I-am asumat gi mare parte dintre dvs. vi I-ati asumat 
alaturi de mine vatand realizarea acestor proiecte, dar nu puteam s3 



asistam pasivi la conservarea in blocaj gi Tn mizerie a oragului, din 
pacate eu trebuie s i  spun acest lucru primarii de sector nu pot s i  
intrelina curatenia pe ceea ce modernizam noi in  oragul acesta, din 
pacate mergeti pe arterele care s-au redat si i  vedeti cum arata gi 
sigur ca aspectul spa,[iului public urban nu este ur~ul foarte vizibil in 
ochiul cetateanului pentru ca din pacate curatenia are foarte mult de 
suferit, nu vreau sa fiu subiectiv sa dau exemplu un sector sau altul, 
dar v i  asigur c3 intreaga preocupare a Executivului pe tinipul 
nialidatului nos'tru, este aceea de a incerca sa rezolvam cea mai 
mare problem2 pe care o are oragul gi anume infrastructura, c ind 
ma refer t la infrastructura asta inseamna gi trafic, inseamna gi 
poluare pentru ca blocajele in trafic cresc nivelul de poluare gi trebuie 
s2 recunosc ca gi eu mi-ag fi dorit poate sa facem mai mult dar 
acestea au fost conditiile obiective ale mandatului pe care noi i l  
avem. 

Domnul consilier Baleanu Dorin 
Domnul prilmar, poate ar trebui adaugat la infrastructura gi 

canalizarea 

Domnul consilier Tanase Antonel 
Pentru c2 domnul primar mi-a dat raspunsul pe loc, m i  rog, a 

incercat, pentru ca totu9i plar~ul acela de masuri pe care I-am cerut 
domnului Udrigte gi dvs. ca gef al Executivului trebuie sa-l faceti 
public gi sa spuneti ,,stimati cet3teni1 noi avem urmatoarele strazi in 
lucru" gi informati cetatenii din zonele respective, sau conform 
master-planului din mai 2008 p ins  in aprilie 2008 dvs. faceati o 
jumatate de ora de la P-ta Victoriei pans la Primaria Capitalei, in 
urma aplicarii acestui minunat master-plan o s i  faceti 15 min, deci 
cetstenii au nevoie s2 gtie acest lucru, aceasta problemi nu e una 
political ag fi vrut sa avem o dezbatere pe tema asta, poate in  fiecare 
zi, p i n i  c ind  cetatenii vedeau ca ne ocupam de principala lor 
pro blema, a cetateanului dill Bucuregti, care este intr-adevar traficul, 
noi nu facem o dezbatere political daca dvs. ati considerat acest lucru 
imi pare rsu, eu vreau sa discutam astfel inc i t  cetitenii sa vad i  c i  
ne preocupam gi de agenda lor nu numai de alte discutii, ca 9i-au dat 
demisia aia din consiliu. c2 aia fac coruptie. cZi aia fac nu stiu ce, noi 
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cum ati spus dvs., cetatenii din centrul Genevei, c ind se sparge gi se 
fac interventii gtiu c ind  incep, sunt consultati, sunt infornia,ti. 



Domnul Primar General Adriean Videanu 
Cu cetatenii poate ca ar trebui sa comunicam altfel pentru c2 ei 

nu au posibilitatea sa fie informati, dar domnule consilier general, 
C.G.M. B este pdrmanent informat , pe site-ul municipalitatii veti gasi 
permanent, iar dlirectiile de specialitate din P.M.B au nota interni, cu 
obligatia fiecarui director sa vina la comisiile de specialitate ale 
C.G.M.B gi s% va stea la dispozitie atiit timp c i t  aveti nevoie pentru a 
clarifica toate informatiile, dar veti gasi pe site-ul municipalitatii fiecare 
straduta sau fiecare lucrare de canalizare, chiar ma bucur ca a ridicat 
domnul Baleanu, vreau sa va spun gi acesta este un lucru cu care 
C.G.M.B se poate mindri, noi am inceput lucrarile de canalizare gi 
ap2 curenta pe strazi secundare cu toate ca nu este responsabilitatea 
noastra niai mult decit au facut toii primarii de sector impreuna, sigur 
nu intra in  responsabilitatea noastra direct2 dar am vazut zonele 
inundabile majore Colentina, Alexandria, Olimpia, pe toate le-am 
abordat nu puteam sa stim, am preferat decit sa vorbim mai bine s i  
facem, altfel daca stateam tot timpul in dezbateri publice legat de 
prioritZr[i ajungeam, domnul consilier general, cum am fost timp de 16 
ani, stateam gi iaragi faceam planuri marete pentru acest orag fara s% 
facem absolut nimic, mai creditati-ma gi vorbim in luna mai 2008, 
legat de intregul plan pe care I-am avut gi aprobat de dvs. in  mare 
masura. E adevarat c2 uneori mai impins alteori mai tras, dar asta el 
de bine de rau I-am facut. 

Domnul consilier Baleanu Dorin 
Domnul Primar General, stimati colegi ag vrea sa ma refer la o 

problema pe care am mai ridicat-o in  u rmi  cu doua saptamini, la 
faptul ca asistam la o incalcare flagranta a legalitatii de catre citiva 
operatori economici avizafi, aprobati sa funcfioneze i n  aria capitalei, 
ma refer la operatorii din salubrizare, astfel cetatenii Bucuregtiu-lui au 
fost ingtiinfati de catre ROSAL GRUP in cursul l ~ ~ n i i  iulie ca de la 1 
august majoreaza tarifele la salubrizare de al 5 , l  lei al 7,48 lei. Dup2 
aceea in cursul lunii august gi URBAN a transmis cetatenilor ca a 
majorat aceste tarife, potrivit a t i t  legii administratiei locale cat gi 
legilor din domeniu, ma refer la legea servici~lor publice, legea 
saI1jhri~3rii qi altp rpgl~qentsri, y f p  n ~ r m g t i \ / ~  din (?nrn~ni~-t, 
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spune in  Legea nr.5112006 a serviciilor comunitare de utilitati publice, 
tarifele gi preturile se propun de operatori gi se stabilesc, se 



ajusteaza gi se modificii prin hotarari ale consiliului local , respectiv 
ale C.G.M.B. Aceasta masura abuzivs prin care cetatenii au cel mai 
mare tarif de salubrizare din Romania fat2 de alte orage tarifele sunt 
de 200-300% mai niari, astfel pot sa spun c i  in  Tinii9oara tariful este 
de 3,5 lei i n  l:imp ce in B~rcuregti este de 7,5 lei cu TVA 8,9 lei, deci 
aproape 90.000 (ei vechi, i n  Pitegti este 2,7 lei, adica 27 lei vechi, i n  
Bragov 4,17 lei, i n  Regita 3,7 lei, de asemenea in  lalomita 2,7 lei, de 
doua trei ori mai mare, preturi stabilite abuziv de catre ace9ti 
operatori gi cu ingaduinta unor factori politici locali din administratia 
local3, altfel nu Tmi Tnchipui ca domnul Prigoani gi ceilalti domni de la 
aceste companii locale igi permit sa abuzeze de administratia local3 
gi de cetateni, se incaseaza i n  fel~rl acesta peste un milion de euro de 
la cetateni, i n  colnditiile i n  care curgtenia este la un nivel minim fat3 
de anii gnteriori, pot s3 spun c i  i n  anul 2005 s-a majorat de la 20.000 
lei la 51.000 lei aceg'ti operatori economici erau pe profit, i n  
continuare au mers pe profituri din ce i n  ce mai mari sa spunem pe 
scara exponential3 ajungand acum la 90.000 lei, este o biitaie de joc 
la adresa tuturor gi a dvs. a consilierilor generali care ave,ti dreptul s2 
fiti informati gi s i  luati decizia pentru adoptarea unui tarif normal, 
rezonabil fata de serviciile practicate de acegti operatori. Noi vom 
propune, Ontrucit a fost o intelegere aga cum rezulta din adresa 
Tnaintatii de catre operatori c3 este o Tntelegere intre acegti operatori 
o sa supunem gi Consiliului Concurentei pentru a amenda aceasta 
m3surZi abuziva la adresa cetatenilor Bucure$tiului. Sunt peste 
1.500.000 de cetateni arondafi la acegti operatori, care sunt obligati 
s3 plateasca tarifele. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Don-~nul pregedinte, stimati colegi, vreau sa va aduc la 

cunogtinta cii tocmai Guvernul Romaniei, Tn Tntelepciunea lui ne-a 
luat gi aceastii prerogativa, plecand de la sectorul 1, problemele din 
sectorul 1, vreau sZi va spun Guvernul tocmai a adoptat o 0.U.G 
privind transmiterea tut~rror responsabilitatilor privind salubrizarea 
prim3riilor de sector aga ca putem s2 meditam Tntre noi cat vreti dvs., 
nici PSD-ul nu gi-a permis acest lucru, din punctul meu de vedere e 
o eroare incredibila, din pacate noi vom sesiza Avocatul Poporului s3 
ty1ntp~t4m lg c~-~ t - t~a  (=qnctitc!tiqn~l~ at-~st 11_1rr - I I  d p r  din rate :ti11 
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constitutionalitate. c in pgcate asta este situatia, va trebui sa ne 
resemnam gtiti cum el cel mai tare.. . . . . 



Domriul consilier Baleanu Dorin 
Vreau sa spun ca nu poate o H.G sa modifice prevederile unor 

legi. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Domnul B4leanu, nu ati fost atent, v-am spus Ordonanta de 

Urgenta a ~uvkrnulu i  are caracter de lege gi modifica legea 
salubrizarii, va cred gi apreciez c3 sunteti indignat de acest lucru pe 
care gi noi TI aprecieni, din pacate poate discutati la dvs. la partid gi 
poate gasim o solutie. 

Domnul consilier Baleanu Dorin 
Ne rezervam dreptul de a discuta aceasta problema Tntrucat nu 

este vorba despse nici un fel de ordonant3 ci problema este foarte 
clara. 

Domnul consilier Prioteasa Doru 
Vroiam sa Ti atrag atentia gi domnului Antonel ca in timpul liber 

cand nu e consilier general este consilier al ministrului Transporturilor 
gi propun sa facem Tn aga fell ca initial:iva dansului de la Ministerul 
Transporturilor gi cu noi, sa putem lua WIETROREX-ul gi sa facem un 
master-plan complex gi plus centura Bucuregtiului care face parte 
integranta, sa treaca la Bucuregti sa putem termina master-planul , sa 
fie corect. Aveti un plan dar veniti gi vorbiti aici far3 sa faceti nimic. 

Domnul consilier Bancila Mihai 
Cred ca ma ab,[in gi vorbesc in  gedinta viitoare, ag invita nigte 

oameni s2 fi fost cu mine Tn autobuzul care urca pe Berzei , care era 
galben clipit pus pe stop gi toata lumea statea gi innebunea gi 
tramvaiul gi ce Pnjuraturi, s5 fi fost In P-ta Arcului de Triunif, sa %l'i fost 
la lucrari de drumuri ~ 2 n d  Tntrebi oamenii ce ductilitate are bitumul 
ast3 gi habar nu au gi peste doua luni de zile ne trezim cu valuri de 
dezvgluiri, sa vad la proiectele pe care le votgm de 15 ani care sunt 
Iucrarile facute, ce s-a fgcut la ele? Pentru ce? S-au facut 
pregal:itoare, s-au facut investitii de baza, pentru ce? Aga ca ma 
abtin, nu vorbesc. 

9 . .  l -  . - . z. _ C I  ". - - -n. - -  - - -. - -  --  - - .  
Eu ag vrea sa ma refer la punctul ridicat de colegul nostru Dorin 

Baleanu, recunosc ca sunt la fel de mghnit ca gi domnul Primar 



General c i  Tncepind cu o da t i  ultel-ioari qedintei de astizi Guvernul 
tocmai ne-a luat juciria, sunt la fel de mihnit, in  acelaqi !:imp ins5 aq 
vrea s i  fim qi un pic mai preciqi qi s i  analizim dac i  afirmatia 
domnului Bileanu are suport real. Aceqti operatori la care dinsul s-a 
referit au anuntat cetgtenii incepind cu luna iulie c i  vor modifica 
tarifele. Aceste tarife binuiesc c i  au fost modificate CIA luna august. 
Se incalci in  aaest caz legea care i n c i  este i n  vigoare qi care nu 
este modificati prin aceasti ordonanti? Era nevoie de acordul 
consili~llui pentru aceste tarife? Dac i  nu Cmi retrag toate afirmatiile, 
dac i  da probabil c i  aceqti operatori au Tncasat niqte sume 
necuvenite pe care Tntr-un fel sau altul trebuie s i  le restituie 
cetitenilor. 

Domnul consilier Florescu Draqos 
Doninul Primar General sunt de acord c i  trebuie s i  terminim 

cu declaratiile politice qi cu politicianismul, dati dvs. primul exemplu qi 
v i  rog ca de acum inainte la toate actiunile care tin de inaugurarea 
unor obiective votate de C.G.M.B qi sustinute de C.G.M.B s i  ne 
invitati qi pe lioi, consilierii de la alte partide, alte entititi qi aqa mai 
departe, pe la plantgri de pomi c i  qi noi sustinem spa,tiul verde, s i  
plantim qi noi c i  ne face plicere s i  avem un pom plantat impreuni 
cu dvs., s i  fim mandri de acest lucru, qi Tntr-adevir terminim cu 
politica c i  trebuie s i  facem politica cetiteanului. $i acum o Tntrebare 
legati de managementul traficului, vreau s i  v i  fntreb pentru c i  ati 
f icut o declarafie acum doi ani cu care am fost de acord , c i  aqa 
este fn toate capitalele europene privind sensurile unice , daca acest 
management al traficului cuprinde qi aceste strizi cu sens unic care 
practic pot uqura traficul qi sigur e altceva, e mult mai uqoari 
sincronizarea semafoarelor. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Este ultima etapi a master-planului de circulatie al 

Bucureqtiului care vizeazi sensurile unice qi culoarele unice pentru 
RATB. Anunt, probabil i n  martie anul viitor vom introduce culoarele 
unice pentru RATB, odati  cu modernizarea flotei RATB, asigurarea 
unor conditii civilizate bucureqtenilor trebuie s i  asigurim pentru c i  
m a n a g ~ m e n t ~  1 1  trafic~ r l ~  l i  trehr lie s 3  A stiti . scest I I J C ~ ~ J  nentrr~ c2 nu am 
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transport al RATB-ului, deci toate cele 2.000 de mijloace de transport 
ale RATB-ului, awtobuze, troleibuze, tranivaie vor fi cuprinse fntr-un 



master-plan de transport care trebuie s3 fluidizeze transportul celor 
care apeleaz3 la transportul 'in comun gi sensurile ur~ice vor face 
parte din acest program. 

Domnul consilier Opr i~an Ion ,. 
lntrebarea respectiv3 se refer3 la cel care le urmiiregte 9i nu 

cel care dirijeaz3, adic3 nu e referitoare la domnul Primar, dacii 'in 
momentul de fat3 Tn municipiul Bucuregti se execut3 lucr3ri 
pregiititoare pentru proiecte care sunt 711 curs de licitatie pe net gi 
'inc3 nu au fost atribuite, proiecte aprobate de C.G.M.B 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Se pot face, domnul Oprigan, procesul de reparafii sunt ... ..... 

Domnul consilier Oprisan Ion 
Eu vreau r3spunsul Tn scris, avgnd Tn vedere cii o problem3 

foarte complex3 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Nu este absolut deloc gi am s3 vii spun de ce , sunt artere pe 

care, deci trimestrial, cii am viizut Tntr-un cotidian, 'in mod eronat s-au 
prezentat cele 235 de gropi din Bucuregti, cele 235, ascultii nea 
loane, ca s3 Tntelegi c3 apoi nu Tntelegi gi iar pui Tntrebarea, deci, se 
executii lucriiri de reparafii acolo unde este cazul char dacii drumul a 
fost licitat pentru a intra Tn reabilitare complet3. 

Domnul consilier Opr i~an Ion 
Solicit r5spwnsul acesta Tn scris. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Scris ti-l dau nea loane. 

Domnul consilier Opr i~an Ion 
Am s3 v3 ariit eu alte proiecte care sunt 'in curs de licitatie pe 

net, licitatii amhate,  pentru care se executii lucriiri pregiititoare. 

Domnul oresedinte de sedintii Valentin Mircea 
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trebuit sii Tncepem cu cele douii proiecte de desemnareg, Tnsii nu 
avem comisia de validare Tn formatie completii, sunt numai dou3 



persoane, comisia de validare nu poate functional va trebui sa 
aminam cele doua proiecte punctul 2 de pe ordinea de zi gi punctul 2 
de pe suplimentari. Exist8 propuneri pentru corr~pletarea acestei 
comisii? Trebuie s i  facem vot secret pentru aceste propuneri. 

Propun , p ina  se Iamuresc aceste lucruri, sa trecem la celelalte 
puncte care nu necesita aceasti coniisie, $i vedem data Tntr-adevir 
putem s i  le mai vot im astizi. Dac i  nu le vom amina. 

Trecem la punctul 1, care nu necesiti comisia, Proiect de 
hotarbre privind conferirea titlului de cetatean de onoare al 
rnunicipiului Bucure~ti dornnului Lucian Giurchescu 

Domnul consilier Tinase Antonel 
Domnul pre$edinte, procedur~,orice aminare a ordinii de zi 

aprobate de consilieri se face de ci tre Consiliu. 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Valentin Mircea 
Domnul Tinase, nu am aminat nimic deocamdati., dac i  nu se 

poate completa comisia de validare astizi va trebui s i  le amin im.  

Doninul consilier Tinase Antonel 
Supuneti la vot aminarea. 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Valentin Mircea 
Deci, suntem la proiectul de hotarbre privind conferirea 

titlului de cetafean de onoare al municipiului Bucure~ti domnului 
Lucian Giurchescu 

Observatii, comentarii? 
Cine este pentru? 34 voturi, impotrivi? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi 
Acest proiect de hotir2re a fost aprobat. 

Propun aminarea proiectului de hotarbre privind 
desemnarea unui reprezentant al C.G.M.B. in Comisia 
Municipiului Bucure~ti pelitru aplicarea Legilor fondului fuliciar 

Cine este pentru? 34 voturi, impotrivi? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi 
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Trecem la punctul 12, celelalte fiind amsnate Proiect de 
hotarare privind alocarea unor sume din fondul de rezerva al 
bugetului propriu al municipiului Bucureqti pe anul 2007 pentru 
finantarea Clubului Sportiv Municipal Bucureqti 

Domnul consilier Tgnase Antonel 
A 

Intsi dvs. trebuie s5 'intrebati dac5 sunt observatii sau 
amendamente la ace1 proiect de hotgrSre,eu nu 9tiu csnd a luat fiint3 
acest Club Sportilv Municipal. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Vg riispund eu domnul Tsnase, prin Hotsrsre a Consiliului 

General 

Domnul presedinte de sedints Valen1:in Mircea 
Cine este pentru? 25 voturi, impotrivZi? 0 voturi, abtineri? 3 

voturi (Paliga S., Florescu D., Tgnase A.) 
Acest proiect de hotiirsre nu a fost adoptat. 

Trecem la p~~lnctul 13 Proiect de hotarare privind aprobarea 
studiului de fezabilitate qi indicatorilor tehnico-economici pentru 
investifia ,, Instalare filtre fun? la Crematoriul Uman Vitan 
Barzeqti7' 

Amendamente, observatii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 34 voturi, impotrivg? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi 
Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat 'in unanimitate. 

Treceni la pulictul 14 Proiect de hotiirire privind aprobarea 
documentafiei tehnico-economice gi a indicatorilor tehnico- 
economici aferenfi obiectivul de investifii ,, Modernizare Pasajul 
Universitafii" 

Amendamente, observal;ii? Nu sunt 
Cine este pentru? 32 voturi, Tmpotrivg? 0 voturi, abtineri? 2 

voturi ( Tsnase A., Dumitrescu V.) 
Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat. 
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Planului Urbanistic Zonal - Str. Emanoil Porumbaru nr. 32, 
sector 1 



Propuneri, observatii? Nu sunt 
Cine este pentru? 32 voturi, 'inipotriva? 0 voturi, abfilieri? 2 

voturi ( Biileanu D., Mircea V..) 
Acest proiect de hotarire a fost adoptat 

Trecem la punctul 16 Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Bucuretjti - Ploie~ti nr. 170, 
sector I 

Amendamente, observatii? Nu sunt 
Cine este pentru? 33 voturi, Tmpotrivii? 0 voturi, abtineri? 1 vot 

(Biileanu D.) 
Acest proiect de hotar2re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 17 Proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Drumul Muntele Gaina nr. 159-165, 
sector I 

Amendamente, observatii? Nu sunt 
Cine este pentru? 33 voturi, Tmpotrivii? 0 voturi, abtineri? 1 vot 

(Biileanu D.) 
Acest proiect de hotiirire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 18 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal- Str. Constantin 
Dobrogeanu Gherea nr. 85, sector I 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 32 voturi, Tmpotrivii ? - 1 vot ( Mircea V.), 

abtineri ? - 1 vot(B5leanu D.) 
Acest proiect de hotiir2re a fost adoptat. 

Domnul Secretar General al Municipiului Bucure~ti Toma Tudor 
Dacii-mi permite,!i, domnilor consilieri, am rugamintea, oricum 

suntem $i filmati a9a cii am rugiimintea sa ridicati m2na fie c5 v3 
abtineti, fie cii suntefi Tmpotrivs, fie ca votati pentru. Vii multumesc. 

Domnul presedinte de sedintii Mircea Valentin 
Trecem la PI-~nctul 19 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Constantin 
mF.L . . - . - . . - - - = a  P b . . - . , m - -  F .  7- -.--+*- 4 
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Propuneri sau observatii. Nu sunt. 



Cine este pentru? - 32 voturi, impotrivi ? - 1 vot ( Mircea V.), 
abtineri ? - 1 vot(B3leanu D.) 

Acest proiect de hot2rare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 20 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Avrameni nr. 
ZD, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Tmpotrivs ? -0 voturi, abtineri ? - 3 

voturi.( Mircea V., Bileanu D., Radu M.) 
Acest proie~ct de hotirare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 21 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
I privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Grigore 

Alecsandrescu nr.59, sector 1. 
Prop~~neri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 33 voturi, impotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? - 

1 vot. (Bileanu D.) 
Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 22 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Pictor 
lscovescu - Str. Pictor Rosenthal, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Tmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 

3 voturi.( Mircea V., Bileanu D., Radu M.) 
Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 23 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 30s. Straulegti nr. 
10, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 29 voturi, Tmpotrivi ? - 1 vot,(Mircea V.) 

abtineri ? - 4 voturi.( Bergheg C., Zstreanu Dl Radu M., Bileanu D.) 
Acest proiect de hot2rare a fost adoptat. 
Trecem la punctul 24 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Plutaqilor nr. 
OC n n r S e -  4 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 



Cine este pentru? -32 voturi, impotrivii ? - 0 voturi, abtineri ? - 
2 voturi.( Berghe? C.,Baleanu D.) 

Acest proiect de I-rotarilre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 25 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 90s Nordului 
nr.94-96- Str. Barajul Arge~ului ,  sector I( Modificare PUZ -Str. 
N.Caramfil-90s Nordului-Str.G.Gafencu-Str. Ceasornicului) 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 31 voturi, Tmpotrivi ? -1 vot (Dumitrescu 

V), abtineri ? - 2 voturi.( Zitreanu D., Bileanu D.) 
Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 
Trecem la punctul 26 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 

privind aprobarea PUZ - Str. Maxim Gorki nr. 26, sector I 
Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 33 voturi, impotrivi ? -0 voturi, abtinel-i ? - 

1 vot.( Bileanu D.) 
Acest proiect de hotirilre a fost adoptat. 

- A plecat domnul Goncea Liviu- 

Trecem la PI-lnctul 27 pe ordinea de zi: . Proiect de hotarare 
privind aprobarea PUZ - Str. Barbu Vacarescu - Str. Gh. Titeica, 
sector 2 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, impotrivi ? -0 voturi, abtineri ? - 

2 voturi.( Voicu M.,  ilean nu D.) 
Acest proiect de hotirilre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 28 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Praga nr. 3, 
sector I. 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -32 voturi, Tmpotrivi ? -0 voturi, abtineri ? - 

1 vot.( Baleanu D.) 
Acest proiect de hotirilre a fost adoptat. 
Trecem la punctul 29 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 

- r ; * r : *?d q - r n t - 9 y e q  Q J q m t n ! ~ n i  I l v h q m j l ~ + i ~  7 m p 1 1  A f l r s r l ; . C ; - q + - r  Q m e  

~ i i l o r  nr. 42-44 - Str. Constantin Istrati, sector 5 
Propuneri sau observatii. Nu sunt. 



Cine este pentru? - 30 voturi, inipo'triva ? -0 voturi, abtineri ? - 
3 voturi.( Baleanu D., Voicu M., Zatreanu D.) 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat 

Trecem la punctul 30 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobariea Planului Urbanistic Zonal - Str. Coralilor nr. 
89-91 (Extindere PUZ - Str. Coralilor nr. 75-77, 81-89), sector 1 

Propuneri sau obse~at i i .  Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Pmpotriva ? -0 voturi, abtineri ? - 

2 voturi.( Baleanu D., Zatreanu D.) 
Acest proie~ct de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 31 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 6-dul Timi~oara 
nr. 101 C $i D, sector 6 

Propuneri sau obse~at i i .  Nu sunt. 
Cine este pentru? - 29 voturi, PmpotrivS ? -0 voturi, abtineri ? - 

4 voturi.( Zatrean~u D., Baleanu D., Mircea V., Radu M.) 
Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 
Domnul lovici, aveti un conientariu? 

Domnul consilier qeneral lovici Teodor 
Lipse3te un consilier. 

Domnul prqsedinte de sedinta Mircea Valentin 
Cine? Nu a anuntat plecarea din sala. Multuniesc c3 mi-ati 

atras atentia. 

Trecem la punctul 32 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 50s. Bucuresti 
Magurele nr. 476, sector 5 

Vreau s2 ~i numarati ca s3 vedeni 9i c i t i  sunt in  sala. Cine este 
pentru? 26 - voturi, Pmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 4 voturi. 
(Zatreanu D., Baleanu D., Voicu M., Radu M.) 

Deci i n  sala ar fi 30 de consilieri. 
Acest proiect de hotirsre nu a fost adoptat. 
Treblrie f5cl~tS prezenta tot119i insearnn~ cA s~rnt mai m ~ ~ l t i  
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Domnul Secretar General al Municipiului Bucuresti Toma Tudor 
AdTr Victor Gabriel - absent 
Biileanu Dorin - prezent 
Biincilii Mihai - prezent 
Berbecaru fllin - absent 
Bergheg Cbrmen - prezent 
Botezatu Enescu Petre - absent 
Botog Dragog - absent 
Bumbag Florin - absent 
Cimpurean Mariana - absent 
Ciucii Maria - prezent 
Constantin Barna Stelicii - prezent 
Cosma Maria Roxana - absent 
Cruceanu Elena - prezent 
Duniitrescu Vlad - prezent 
Dutd Nicolae - prezent 
Florescu Dragog - prezent 
Foriiscu Vasile - prezent 
Giiletuge Stelian - absent 
Gheorghe Victorita - absent 
Giugula Doru - absent 
Goncea Liviu - absent 
llie Romeo - absent 
loan Al-lrelian - absent 
lovici Teodor - prezent 
Ivagcu Tiberiu - prezent 
lvorschi Ilie - prezent 
Marinescu loan - prezent 
Miiriigescu Nicolae - absent 
Meran Stefan Dan - absent 
Mircea Valentin - prezent 
Moise Alina - absent 
Murg C5lin - absent 
Oprigan Ion - prezent 
Paliga Sorin - prezent 
Paraschiv Lucian - absent 
Patica luliana - prezent 
- " *  . .  - - , .  . . '  - I - * - - -  . - . . -  

Pirpiliu Stefan - prezent 
PTrvu Cosmin Gabriel - prezent 



Popa Grigore loan - prezent 
Pop Romeo - prezent 
Prioteasa Doru - prezent 
Purcarea Sorin - prezent 
Radu Mioalra - prezent 
Rece Olga - prezent 
Stan Ion - absent 
Stan Nicugor - prezent 
Surulescu Aurelia - absent 
Tanase Antonel - prezent 
Tudor Popescu Cristian - prezent 
Tudorache Daniel - absent 
Tica Horatiu - prezent 
Untaru Virgil - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Zatreanu Dan - prezent 
* 

In sala sunt prezenti 33 consilieri. 

Don-~nul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
La numarstoare nu au iegit. Am vrut sa facem numirul necesar 

de consilieri dar ace1 proiect nu a fost adoptat. Nu ne Tntoarcem. 

Domnul Secretar General al Municipiului Bucuresti Toma Tudor 
V-ag ruga pe viitor sa fiti atenti, sa ridicati msna. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Aceasta este o problems mai veche. Sunt consilieri care sunt Tn 

sala gi totugi nu participa la vot. Este un fenomen mai vechi. La 
proiectul anterior nu erau Tn sala toti consilierii. 

Domnul consilier general Florescu Dragog 
Domnule Pregedinte propun sa mai votam odats ace1 PUZ 

pentru ca este posibila o eroare de numarare. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Am trecut deja de ace1 punct qi nu se mai poate reveni. 
Dornnl~l consilier general ~ lor&scu Draaos 
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Domnul Secretar General a1 Municipiului Bucuresti Toma Tudor 



Ma scuzati. Este o chestiune de legalitate. V-ati manifestat ,. 
votul. Dl. lovici avem ai inregistrarea pe band3 video. In acest 
moment putem sa vedem dac3 'in sala, la momentul votului au fost 
numirul necesar de consilieri. S-a $i numirat $i concluzia a fost ca 
acest proiect nu a ,trecut. SZI treceni la urmatorul proiect. 

I 

Domnul consilier general Tica Horatiu 
Doninul pre$edinte, am o rugiminte. Pentru a evita pe viitor 

eroarea umani. Haideti sa propunem sZi numere dous persoane sau 
trei persoane. PSna la introducerea votului cu cartela s3 numere 
dou i  persoane. 

Doninul pre~edinte de sedint3 Mircea Valentin 
De acord. 

Doninul consilier general Florescu Draaog 
Propun la prima rectificare de buget sa introducem bani i n  

buget pentru vot electronic. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Va dura oricum pentru ca trebuie SZI facem achizitie public% A 

fost un proiect de hot3rSre care nu a fost adoptat acum doua $edinte 
in  urma. Va trebui sa-l reluam. 

Domnl-11 consilier general Tanase Antonel 
Domnul Preaedinte, daca tot ati luat initiativa cu camerele, ca 

s3 fim corecti, transparenti ai-n iegalitate, introduceti ~i votul 
electronic. 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Face parte din acest proiect numai c3 dureaza. Dacii am putut 

instala camere din dotarea primariei far3 s3 mai cheltuim bani, votul 
electronic costs $i se face prin achizitie public& Deja a fost demarat 
altminteri. 

Trecem la punctul 33 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Petru Rare9 
nr. 26-28, sector I - t "  \ 1  - , - " " '  --." '"- .-".. .""-.. -. 

Cine este pentru? - 32 voturi, impotrivi ? - 1 vot ( Opriaan I.), 
abtineri ? - 0 voturi. 



Acest proiect de hotgrare a fost adoptat. 

Trecem la pl~nctul 34 pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Soldat 
lonescu Florea nr. 16-1 8, sector 4 

Propuneri qau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 32 voturi, impotrivg ? -0 voturi, abtineri ? - 

1 vot ( Bgleanu D.) 
Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Dl. B3leanu1 atentie s2 nu votati de doug ori. Mi s-a pgrut c3 ati 
votat $i la ,,pentrun. 

Trecem la punctul 35 pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 30s. Ghe. lonescu 
Sisetjti nr. 225-245, sector 1 (Modificare PUZ 30s. Ghe. lonescu 
Sisetjti) 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 30 voturi, impotrivs ? -0 voturi, abtineri ? - 

3 voturi ( Z3trean1u D., Bsncilg M., Dumitrescu V.) 
Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 36 pe ordinea de zi: Proiect de hotirare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Hagi Ghifa nr. 
57-59, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 31 voturi, Tmpotrivg ? -0 voturi, abfineri ? - 

2 voturi ( Zstreanu D., Bsleanu D.). 
Acest proiect de hotgrsre a fost adoptat. 

Trecem la punctl~l 37 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Poiana 
Narciselor nr. 9, sector 1 

Propuneri sau observalji. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 26 voturi, impotriv5 ? - 0 vot~~r i ,  abtineri ? 

- 7 voturi (Fgtreanu D., Bgleanu D., Paliga S., Voicu M., Radu M., 
Dumitrescu V.. Pop R.). 
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Trecem la punctul 38 pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Extindere PUZ 
Prelungirea Ghencea - Str. Ghidiceni, sector 5 

Propuneri'sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 30 voturi, impotriva ? - 1 vot ( Opri9an I), 

abtineri ? - 2 voturi ( Zatreanu D., Baleanu D.). 
Acest proiebt de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 39 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfinfii 
Voievozi nr. 20-24, sector 1 

Propuneri sau observa,[ii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 27 voturi, impotriva ? -2 voturi ( Opri9an I., 

Forascu V.), abti~neri ? - 4 voturi( Mircea V., Baleanu D., Radu M., 
Zatreanu D.). 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 40 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfinfii 
Voievozi nr. 52-54, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 26 voturi, impotriva ? - 1 vot ( Opri9an I.), 

abtineri ? - 6 voturi( Mircea V., Tudor-Popescu C.,Paliga S., 
D~,~mitrescu V., Radu M., Zatreanu D.). 

Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 41 pe ordinea de zi: Proiect de hotarsre 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Drumul Lunca 
Cetafii nr. 475, sector 3 

Propunel-i sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 32 voturi, Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 

1 vot ( Baleanu D.). 
Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 42 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Telescopului 
nr. 29-31. sector I - . . " 4 1  . , - - - - - -.. * .  ." ' -. . 

Cine este pentru? - 28 voturi, impotriva ? - 1 vot ( Mircea V.), 
abtineri ? - 4 votwri ( Baleanu D., Opri9an I., Radu M., Zatreanu D.) 



Acest proiect de hot5r5re a fost adoptat. 

Domnul Secretar General al Municipi~~lui Bucuresti Toma Tudor 
V5 rog frumos ridicati m5na pentru a se putea numira. E foarte 

g reu. 

Domnul presedinte de ~edint5 Mircea Valentin 
Trecem la punctul 43 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Opalului nr. 1 
- 43, sector 1 

Cine este pentru? - 28 voturi, Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 
5 voturi. ( Mircea V.,Baleanu D., Untaru V., Radu M., Zatreanu D.) 

Acest proiect de hot5rgre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 44 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Pictor losif 
lser nr. 4,4a, 6, 8, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 29 voturi, Tmpotriv5 ? - 0 voturi, abtineri ? - 

4 voturi ( Mircea V.,Bileanu D., Untaru V., Radu M.). 
Acest proiect de hot5r5re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 45 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea P lanu l~~ i  Urbanistic Zonal - Calea Serban- 
Voda nr. 276-276A - 90s. Viilor - Strapungere Calea Serban- 
Voda - 90s. Viilor, sector 4 

Propuneri sau observalii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -30 voturi, Tmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 

3 voturi ( Mircea V.,Bileanu D., Radu M.). 
Acest proiect de hotirgre a fost adoptat. 
Trecem la punctul 46 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Doamnei nr. 
12, sector 3 

Propuneri sau observa[ii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 

2 voturi ( Tudor-Popescu C., B5leanu D.). 
Acest proiect de hot5rire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 47 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea PUZ Str. Some~u l  Rece nr. 13, sector 1 



Propuneri sau observatii. Nu s'unt. 
Cine este pentru? - 28 voturi, Tmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 

5 vo t~~r i (  Mircea V.,BileanU D., Ciuci M., Radu M., Zitreanu D.) . 
Acest proiect de hotir2re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 48 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUZ - Str. Ion Maiorescu nr. 53, sector 2 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Tmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 

2 voturi ( Zitreanu D., Bileanu D.). 
Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 49 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
1 privind aprobarcea PUZ - Str. Tiparnitei nr. 46-50, sector 5 

Propuneri siau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 28 voturi, Trnpo'trivi ? - 1 vot (Voicu M.), 

abtineri ? - 4 voturi( Mircea V.,B3leanu D., Radu M., Zitreanu D.) . 
Acest proiect de hotirsre a fost adoptat. 

Nu trebuie s i  se motiveze abtinerea. 

Trecem la punctul 50 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea planului urbanistic zonal, modificare PUZ - 
Str. Vanatori - Str. Sfinfii Apostoli, sector 5. 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -30 voturi, impotrivi ? - 1 vot ( Voicu M.), 

abtineri ? - 2 voturi ( Zitreanu D., Bileanu D.). 
Acest proiect de hot i r i re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 51 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea PUZ - Str. Zagazului nr. 4E, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -28 voturi, Tmpotrivi ? - 2 voturi (Mircea V., 

Tudor -Popescu C.,), abtineri ? - 3 voturi( Dumitrescu V., Radu M., 
Zitreanu D.) . 

Acest proiect de hotir2re a fost adoptat. 

- . - * - . .‘. 1 r -  - -  "I . . 1 ,  I . - Y 1 . +.Y .: ,.. 
- 2 "  

" I- 
" >. s - 2 - -  - - - -  - -  - > - -  

privind aprobarea PUZ - Str. Contegti nr. 6H, sector 5 
Propuneri sau observatii. Nu sunt. 



Cine este pentru?'- 3lvoturi, impotriv3 ? - 0 voturi, abfineri ? - 
2 voturi ( Zatreanu D., Berghe9 C.) . 

Acest proiect de hot5riire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 53 pe ordinea de zi: Proiect de ho t i r i re  
privind aprobarea PUZ - Sos. Bucure~ti-Magurele - 90s. 
Virtejului-Str. Neptun, sector 5 

Propuneri sau observa.[ii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 28 voturi, impotriva ? -0 voturi, abtineri ? - 

5 voturi( Mircea V.,B5leanu D., Tudor-Popescu C.,Radu M., Zgtreanu 
D.1 

Acest proiect de hotSr5re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 54 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUZ - B-dul Barbu Vicarescu - B-dul Lacul 
Tei - Aleea Circului, sector 2 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -26 voturi, impotrivs ? - 1 vot ( Opri9an I), 

abiineri ? - 6 voturi( Mircea V., Zstreanu D., lovici V. Stan N., Tudor- 
Popescu C., Bsleanu D.). 

Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 55 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Sevastopol nr. 
9, sector 1 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -29 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 

4 voturi( Paliga S.,Bgleanu D., Dumitrescu V., Zatreanu D.) 
Acest proiect de hotar5re a fost adoptat. 
Trecem la punctul 56 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 

privind aprobarea PUZ - Str. Dante Aligheri nr. 6-1 0, sector 1 
Propunel-i sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -27 voturi, TmpotrivZi ? - 0 votl-~ri, abtineri ? - 

6 voturi ( Mircea V.,Baleanu D., Ciuc5 M., Tudor -Popescu C., Radu 
M., Zgtreanu D.) 

Acest proiect de hotgriire nu a fost adoptat. 

privind aprobarea PUZ - ~ t r .  Calea Floreasca nr. 169A, sector 1 
Propuneri sau observatii. Nu sunt. 



Cine este pentru? -32 voturi, Tmpo'triva ? - 0 voturi, abtineri ? - 
1 voturi ( Baleanu D.). 

Acest proielct de hotsrsre a fost adoptat. 

Trecem la pl-lnct~~l 58 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUZ - Str. Negustori nr.1 A, sector 2 

Propuneri sau discutii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 30 voturi, Tmpotrivg ? - 0 voturi, ab,!:ineri ? - 

3 voturi (Baleanu D., Tudor-Popescu C., Dumitrescu V.). 
Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat. 

Trecem la pl-lnct~~l 59 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUZ - Str. Antiaeriana nr. 109, sector 5 

Propuneri sau observa.[ii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 29 votl-lri, impotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? 

- 4 voturi( Mircea V.,Bsleanu D., Radu M., Zstreanu D.) . 
Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 60 pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind aprobarea PUZ - lncinte "Proiect Bucure$tiW 

Propuneri sau observatii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 31 vo'turi, irnpotrivs ? -0 voturi, ab$neri ? - 

2 voturi (Bsleanu D.,Tudor -Popescu C.). 
Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la pl-lnctul 61 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Modificare PUZ - Str. 
Sebastian nr. 138-140, sector 5 

Propuneri sau discu.!ii. Nu sunt. 
Cine este pentru? - 28 voturi, Tmpotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? - 

5 voturi( Mircea V.,Bsleanu D., Berghe? C., Radu M., Zstreanu D.) . 
Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 62 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUZ - Sos. Bucure$ti-Magurele nr. SIC, 53, nr. 
53A, nr. 53C, nr. 53D, sector 5 

P r n p  ~ n ~ r i  c a ~  I rrhq~nlatii 

Dorr~nul coqsilier general Florescu Dragog 



Eu ani o propunere. Aviind Tn vedere ca s-a votat selectiv la 
~ ~ n e l e  PUZ-uri a$ face o propunere colegilor consilieri care 
intentioneaza sa se abtina sau s2 voteze Tmpotriva. La propuneri $i 
discutii sa ne spuna $i noua de ce voteaza Tmpotriva sau de ce se 
abtin. Poate noi nu $tim anumite eleniente $i votam $i noi mai Tn 
cuno$tinti de cauza. BineTnteles daca doriti, daca nu doriti, nu doriti. 
E o propunere. h i n d  Tn vedere ca se filmeaza $i cetatenii vor vedea 
c i  la anumite PUZ-uri anumiti consilieri s-au abtinut sau au votat 
Tmpotriva. i n  felql acesta am fi $i noi i n  cuno$tinta de cauzi. Daca 
doriti. V i  multumksc. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnul Florescu, votul este personal,' nu trebuie motivat. Eu 

am sa va spun, personal am motive de oportunitate Pn principal $i am 
acest drept sa votez contra sau sa ma abtin. At%t. 

Deci cine este pentru acest proiect? -27 voturi, Tmpotriva ? - 0 
voturi, abtineri ? - 6 voturi( Mircea V.,Baleanu D., Patica I., Tudor - 
Popescu C., Radu M., Zatreanu D.) . 

Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Domnul consilier general Paliqa Sorin 
Dorrlnule Pre9edinte mie mi se pare c i  stilul acesta de a vota 

odata din cinci $i m i  abtin sail Tmpotrivi a$a ca sa nu votez mi se 
pare discriminatoriu $i Tn bataie de joc pentru cetiteni. Adica de ce 
unele PUZ-uri se aproba $i altele nu. Daca Tntr-adevar sunt probleme 
serioase, atunci sa fie spuse $i le respingem. Poate sunt probleme 
grave, dar nu votez, ma abtin c i  a$a mi s-a parut mie, ca e a cinci-a 
oari .  Si dvs. Tn mod special, sistematic v-ati abtinut la toate astea. 0 
facefi Tn bitaie de joc? 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Doninul Paliga este un afront personal $i nu-l accept. 

Domnul consilier general Paliga Sorin 
Pai explicati-ne $i noua c3 poate aveti dreptate. 
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V-am spus, ma abtin pentru ca nu am apucat sa le studiez $i nu 
votez ceva ce nu studiez i n  detaliu. I 

I 



Domnul consilier general Paliga Sorin 
Nu exista rnotiv de oportunitate din punct de vedere juridic in  

consiliu. E$ti impotriv3, ai argumente $i le expui. Sau e$ti pentru. Ce 
este asta? Ne bateni joc de cetateni? Ei mulicesc pentru PUZ-urile 
astea. 

Domnul pre~edinte de ~edin ta  Mircea Valentin 
Ati votat vreodata contra qi v-ati motivat votul? Dl. Paliga nu 

cred. 

Domnul consilier general Florescu D r a g o ~  
Nu va suparati, eu sunt de acord cu domnul preqedinte. Daca 

nu a reuqit sg studieze aceste PUZ-uri qi s3 se pregateasca pentru 
aceasti qedintg, este normal ca nu voteaza, are dreptate. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Deci v-am $i spus de ce. N-am ascuns acest fapt domnul 

Paliga. Pastrati-vh calmul domnul Paliga. 

Trecem la punctul 63 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea PUZ - Str. Dorneasca nr. 13A, sector 5, 
Extindere PUZ - Str. Conte~ti nr.4, sector 5 

Cine este pentru? - 29 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 
4 voturi ( Mircea V.,Bileanu D., Radu M., Zatreanu D.). 

Acest proiect de hotargre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 64 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind aprobarea PUZ - Str. Drumul Binelui nr. 6, sector 4 

Propuneri sau discutii. Nu sunt. 
Cine este pentru? -31 voturi, Impotriv2 ? - 0 voturi, abtineri ? - 

2 voturi ( BaleanuD., Zgtrea~iu D). 
Acest proiect de hot3rZire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 65 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Coltei nr. 44. 
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Propuneri sau discutii. Nu sunt. 



Cine este pentru? - 31 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtirieri ? - 
2 voturi( Bileanu D., Dumitrescu V.). 

Acest proiect de hot i r i re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 66 pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea PUD - Str. Barbu Delavrancea nr. 4, sector I 

Eu citesc intotdeauna textul proiectului, textul oficial din 
proiectul .. original., Domnul Tica, care este situatia de fapt ? 

In original aice PUD. 
Domnul Se~cretar General al Municipiului Bucuresti Toma Tudor 
Daci-mi permiteti. A$ ruga-o pe doamna Chiliman de la 

urbanism, pentru ca $tiu c i  sunt situatii speciale, pe zone protejate 
pe care C.G.M.B. se poate manifesta prin PUD. 

Doamna Chiliman loana - Serviciu documentatii de urbanism 
Este PUD $i este in zoni  protejata. E de competenfa C.G.M.B. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Este un PUD $i este de competenta noastra. 

Domnul consilier general Florescu Dragos 
Eu nu voi vota acest PUZ deoarece nu-mi este clar. in  original 

scrie intr-un fel $i in  copii scrie altfel $i m i  voi abtine. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Este cu siguranta vorba despre un plan urbanistic de detaliu. 
Cine este pen'tru acest proiect? - 27 voturi, impotrivil ? - 0 

voturi, abtineri ? - 6 voturi(Baleanu D., Ciuca M., Florescu D., Radu 
M., Zitreanu D... ... ...) . 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Vom trece la ordinea de zi suplimentara in  acest moment. 
Avem un punct pe care trebuie s3-l an i i n im  din acelea$i motive. 
Trebuie sa facem procedural, cel cu desemnarea reprezentantilor in 
Comisia de Cercetare Prealabili. Supun la vot aminarea acestui 
proiect. 

Cine este pentru acest proiect7 -32 voturi impotriv3 7 - 0 - . - - 1 .  C 1 \  
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~ c e s t  proiect de hot i r i re a fost scos de pe ordinea de zi. 



Mai avem proiectul de hotarire al domnului Popa. N-am Tnchis 
i n c i  gedinta. $i propunerea doninului Bileanu 

Domnul viceprimar general Popa lonuf 
Haideti s2 punem putin problema din punct de vedere juridic. 

Noi avem de votht un PUZ conform instantei pe de o parte. Am primit 
de la domnul Constanda o propunere de schimb pe care Tn mare 
parte colegii dvs. au auzit de ea. Pentru a merge Tntr-o fornia 
coerenta ani propus ca fiecare partid sa-gi delege un consilier pentru 
a analiza aceasta propl~nere. Are legaturi domnul consilier pentru c i  
dvs. nu vreti s3 ma ascultati p in2 la capat. Dac2 nu are legatura o sa 
v5 explicati dvs. punctul de vedere ulterior. Eu v i  fac aceasta 
propunere. Dac2 sunteti de acord s2 votati aceasta comisie pentru a 
finaliza prin acord cu domnul Constanda intrarea pe ordinea de zi 
ulterioara a formei finale. Nu gtiu de ce nu acceptati, inseanin2 c i  
dvs. doriti amanarea unei posibile solutii de salvare a acelui parc. $i 
dup i  aceea v2 v3d pe la televizor ca dorifi . . .  Deci noi vrem s3 gasim 
o solutie cu domnul Constanda. Pentru a atinge acest lucru trebuie sa 
facem o comisie format5 din reprezentantii partidelor. Cum vreti sa 
a ib i  loc discutiile referitor la propunerea dansului? V-am facut 
aceast2 propunere de a desemna llln om. 

Domnul consilier general Opr i~an Ion 
Domnul Popa, de ce nu urmarim calea legals? Calea legali 

spune in  momentul de fat2 urm2torul lucru: propuneri de pireri, 
terenuri la schimb gi evaluari de terenuri din stinga gi din dreapta. 
Exist5 societ2ti abilitate s2 fac2 evaluari de c5tre PI-imiria 
Municipiului Bucuregti, facem o licitatie pentru evaluatori, propunem 
terenurile de schimb. I-am f2cut domnului Primar General propunerea 
de a urma calka legal% Calea legal2 de schimb de terenuri este 
legea. Legea spune: evaluarea terenului din parcul Bordei, evaluarea 
terenului din llie Pintilie sau de unde TI dam noi. Tn momentul acela se 
propune proiectul de schimb 9i se voteaza. Dar Tn momentul de fat2 
eu v5 spun, este fuga de responsabilitate. Avsnd Tn vedere c2 nu mai 
candidez niciodata i n  municipiul Bucuregti pentru absolut nimic, v2 
spun de ce faceti acest lucru. Fuga de responsabilitate datorit2 
faptului c2 la un moment dat s-a dat terenul Tn Parcul Bordei c ind  el 
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unde erau neocupati 4000 mp gi nu s-a dat acolo. F u g i  de 
re~~onsabi l i tate atunci, fugs de responsabilitate i n  momentul de fa!2 



a Executivului care n-a apirat consilierii si anieninti Tn fata justitiei c i  
va recupera banii de la noi. Domnul Viceprimar, va recupera banii de 
la noi Dl. Primar On momentul Tn care se va 'intimpla un proces mai 
lung. Am vrut sa-i spun acest lucru Tn monientul Tn care era aici 
dorr~nului Primar. Existi un proces Tntre Vlasca si Teleorman care a 
durat 105 ani. Ciei din Vlasca erau hoti de cai si cei din Teleorman 
cresteau cai. Schimbul a fost f5cut Tntre cai si praz. Cei din Vlasca au 
dat praz si au primit papur5 Tn loc de praz.Procesul a durat 105 ani. 

Domnul viceprimar qeneral Popa lonut 
Singurul lucru demn de retinut este c3 nu veti mai candida si 

apreciem acest lucru. Eu v-am ficut o propunere si v-am propus s-o 
analizati Tntr-un mod coerent si nu tendentios. Dac i  aveti a l t i  
propunere ficeti-o. 

Domnul pre~edinte de sedinth Mircea Valentin 
Domnul Oprisan aveti o alternativ5, avefi o contrapropunere? 

Domnul consilier general Opr i~an Ion 
Calea legali. Un schimb cu evaluari de terenuri, urmare a legii. 

Nu o comisie care negociazi si care, din punct de vedere oficial, 
stiindu-l pe domnul Constanda de c i te  ori venea pe 1701 $i propunea 
lui X si lui Y vo,tul. Eu nu am spus altceva, acea comisie devine Tn 
momentul de fats Cn ochii mei, o comisie coruptibils. 

Domnul pre~edinte de ~edint5 Mircea Valentin 
Domnul Oprisan hai sZi intrsm Tn detalii. Ce Tnseamn5 calea 

legali? Existi o hotirare judec5torescs care ne obligi Tntr-un anumit 
sens. 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Calea legal5 este schimbul de terenuri cu evaluiri. 

Domn~nl pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
$i nu trebuie s5 decid5 cineva de principiu acest fapt? 

Domnul consilier aeneral Omisan Ion 

Domnul viceprimar general Popa lonuf 



Prin cine domnul Oprigan? Nu se desemneaza o comisie 
Tnainte, 'in prealabil votului din consiliu?! Faceti o grava eroare 
juridica domnule consilier. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Executarea este Pmpotriva consiliului 'in acest moment domnule 

Oprigan. Asta eske o realitate. 

Domnul consilier qeneral Duta Nicolae Lucian 
Domnul Oprigan, daca dvs. nu vreti sa mai concurati vreodata 

la un post de consilier aflati c2 poate altii dintre noi au de gind sa mai 
concureze. Va anunf ca, data dvs. nu mai concurati, totugi, Pn caz ca 
decizia judeciitoreasca irevocabila domnul Oprigan, noi v-am ascultat 
cu interes, ascultati gi dvs. Decizia judecatoreasca irevocabila, repet 
irevocabila va obliga niai ales pe dvs. cei de la P.N.L. care ati votat in  
momentul acela. 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Decizia judecatoreasca ne obliga sa votam PUZ-ul. 

Domnul consilier qeneral Duta Nicolae Lucian 
Ascultati stimati colegi, c ind ati vorbit dvs. nu v-a intrerupt 

nimeni. Stimate coleg nu mai tipati ca sa gtiti ca putem sa tipam 
fiecare la microfon. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Nu facem dialog gi nu la acest ton. 

Domnul consilier qeneral Duta Nicolae Lucian 
Nu fac dialog. Ag vrea sii punctez clar gi sa va reamintesc nigte 

luc r~~r i  pe care le $titi toti, care le vorbiti pe holuri, dar care nu ati avut 
niciodata curaj sa le discutati la acest microfon. Si anume, domnul 
Constanda beneficiaza Tn momen,tul acesta de o hotarire 
judecatoreasca irevocabila stimati colegi! Asta inseamna ca dansul, 
gtiti foarte bine, ne-a facut oprire pe conturi perfect legal, avem de 
platit 17 milioane in  mod nominal, repet, nominal. Fiecare dir~tre dvs. 
va trebui sa plateascs vreo 300 9i ceva de mii de euro D2ns1,ll poate 
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hotarire judecatoreasca 'in aplicare. Pe de alta parte, dvs. 'impreuna 
cu domnul Chiliman in  permanent3 spuneti ca vreti sa salvati parcul 



Bordei, cZind vrem sa salvani parcul Bordei dvs. Tntotdeauna sunte'[i 
impotriva solu.[iilor. Trebuie s5 intelegem din atitudinea dvs., absolut 
aberanta la un moment dat, c5 de fapt dvs. nici nu vreti sa se 
solutioneze odata pentru totdeauna acest caz Bordei. Ce ne-a spus 
domnul Constanda i n  niomentul acesta, de buna credint5 - gtiti foarte 
bine, solutia propus% este foarte simpla: renunta la cei 17 milioane, o 
s5-i dam practid 5% din parcul Bordei pe care va construi pe 2% 
datorita PUZ-ului ciigtigat 111 i~istanta, iar restul de teren se transpune 
printr-un schimb de terenuri in  spatele Guvernului. Ag vrea sa Cnchei 
spunZindu-v5 inca odats: va faceti ca nu Tntelegeti fondul problemei, 
nu vreti s5 incheiati, sa trangam odata problema cu domnul 
Constanda, tot ceea ce v-a spus gi domnul Viceprimar este perfect 
legal 9i perfect logic in  momentul acesta gi ag vrea sa va abtineti de 
la atitudinea aceasta politicianista de doi bani. Multumesc. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Daca nu mai sunt alte comentarii vom trece la vot la acest 

proiect. 
Va rog sa consemnati ca a ie9it din sala domnul Sorin Paliga, 

nu-l mai vad, nu este acolo. Faceti prezenta nominal: atunci. Domnul 
Tanase plecati sau veniti? 

Dl. Secretar General al Municipiului Bucure~'I:i Toma Tudor 

Adir Victor Gabriel - absent 
Baleanu Dorin - absent 
Bancilii Mihai - absent 
Berbecaru Alin - absent 
Bergheg Carmen - absent 
Ag avea o rugaminte, deocamdata nu am terminat gedinta gi de 

aceasta sunteti aici, sa p%stram o ordine. 
Botezatu Enescu Petre - absent 
Botog Dragog - absent 
Bumbag Florin - absent 
CZimpurean Mariana - absent 
Ciuca Maria - prezent 
Constantin Barna StelicG - prezent 
.? I w : I-, q - -: 
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Cruceanu Elena - prezent 
Dumitrescu Vlad - prezent 



Dut2 Nicolae - prezent 
Florescu Drag09 - prezent 
Forsscu Vasile - prezent 
Gsletu9e Stelian - absent 
Gheorghe Victorita - absent 
Giugula Doru - absent 
Goncea Liviu - absent 
llie Romeo - absent 
loan Aurelian - absent 
lovici Teodor - prezent 
Iva9cu Tiberiu - prezent 
lvorschi Ilie - prezent 
Marinescu loan - prezent 
M2r29escu Nicolae - absent 
Meran Stefan Dan - absent 
Mircea Valentin - prezent 
Moise Alina - absent 
Murg Cslin - absent 
Opri9an Ion - prezent 
Paliga Sorin - absent 
Paraschiv Lucian - absent 
Patica luliana - prezent 
Petrovici Octavian - absent 
Pirpiliu Stefan - prezent 
P'irvu Cosmin Gabriel - prezent 
Popa Grigore loan - prezent 
Pop Romeo - prezent 
Prioteasa Dloru - prezent 
Purcsrea Sorin - absent 
Radu Mioara - prezent 
Rece Olga - prezent 
Stan Ion - absent 
Stan Nicu9or - prezent 
Surulescu Aurelia - absent 
Tsnase Antonel - absent 
Tudor Popescu Cristian - prezent 
Tudorache Daniel - absent 
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unCtaru virgil - prezent 
Voicu Mihai - prezent 



Ziitreanu Dan - prezent .. 
In sala sunt prezenti 27 consilieri. 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin ,. 
In aceste conditii constatam lipsa de cvorum. 

Domnul consilier qeneral Pirpiliu Stefan 
Ag vrea sB se consemneze c i  in  ultimile dous ~edinte P.N.L. 

completeaza ordinea de zi cu proiecte gi la fel de frumos paraseSte 
sala inainte de a supune la vot aceste proiecte. Asta dovede~te 
maturitatea pe care ei au Tnteles s i  gi-o exercite in  C.G.M.B. atunci 
c lnd  sustin probleme cu adeviirat importante pentru cetstenii 
Bucuregti-ului. 
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Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Acestea fiind spuse declar gedinta inchisa. 

Sedinta s-a Tncheiat la orele 17,30. 

lntocmit 
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G. T ~ t i r i ~ c i  
A. Dutu 
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